

Title (en)
Corner or edge protector.

Title (de)
Kanten- oder Eckbeschlag.

Title (fr)
Élément de protection de coins ou de bords.

Publication
EP 0143299 A2 19850605 (DE)

Application
EP 84112392 A 19841013

Priority
DE 8331210 U 19831029

Abstract (en)
Corner or edge protectors are used on cartons or the like for the connection, strengthening and/or bordering of the corners and edges. The protector has a strip (1) with continuously smooth legs (11). Provided on the longitudinal sides (13) of the legs (11) are spikes (2) which are inclined at an acute angle in the direction of the spikes on the opposite longitudinal side. The protectors can be combined to form a tool strip. <IMAGE>

Abstract (de)
Kanten- oder Eckbeschläge dienen an Kartons o. dgl. zur Verbindung, Verstärkung und/oder Einfassung der Kanten und Ecken. Der Beschlag weist einen Streifen (1) mit ununterbrochen glatten Schenkeln (11) auf. An den Längsseiten (13) der Schenkel (11) sind Spitzen (2) vorgesehen, die unter einem spitzen Winkel in Richtung auf die Spitzen der gegenüberliegenden Längsseite geneigt sind. Die Beschläge können zu einem Werkzeugstreifen zusammengefäßt sein.

IPC 1-7
B65D 25/20; B65D 59/00; B65D 5/44

IPC 8 full level
B65D 6/36 (2006.01); **B65D 25/20** (2006.01); **B65D 81/05** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 9/34 (2013.01); **B65D 81/054** (2013.01); **B65D 81/055** (2013.01); **B65D 2581/056** (2013.01)

Cited by
AT401500B; GB2487528A; GB2487528B; US9579165B2; US11254468B1; US11680380B2; WO9220592A1; WO9317924A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0143299 A2 19850605; EP 0143299 A3 19860723; DE 8331210 U1 19831215

DOCDB simple family (application)
EP 84112392 A 19841013; DE 8331210 U 19831029